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PROTOKÓŁ NR XXIX/2013 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 19 września 2013 r. 

 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokółu od nr 2 do nr 5. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

  

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 Radnych,              

w sesji udział wzięło 11 Radnych, nieobecni byli: Pani Anna Dziewanowska – Radna, 

Pan Stanisław Kozieł – Radny, Pan Wiesław Piotrowski – Radny i Pan Paweł Wolder 

– Radny. W związku z tym sesja może podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Tadeusz Kukulski – Radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 
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Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Do porządku obrad wnioski nie wpłynęły. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek obrad: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr XXVIII/2013 z sesji Rady Gminy w Strawczynie                 

z dnia 29 sierpnia 2013 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu, jak 

również znajduje się na stronie internetowej.  

Zwrócił się z zapytaniem - czy do protokółu są uwagi, wnioski, pytania?  

Do protokółu nie zgłoszono uwag, wniosków i pytań. 

 

Przyjęcie protokółu przegłosowano: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 11 Radnych. Protokół Nr XXVIII/2013 z sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna – w związku z rozprawą sądową, która miała 

dziś miejsce z powództwa Gminy Strawczyn przeciwko Powiatowemu Zarządowi 

Dróg w Kielcach, mam pytanie do Pana Wójta - co Gmina Strawczyn zyskała kierując 
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sprawę do sądu przeciw Powiatowemu Zarządowi Dróg i ile kosztowała obsługa 

prawna tego postępowania?  

 

Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwały Rady Gminy                

podjętej na sesji w dniu 29 sierpnia 2013 r. oraz informację z pracy Wójta Gminy 

między sesjami Rady Gminy. 

Informacja z realizacji uchwały Rady Gminy podjętej na sesji w dniu 29 sierpnia              

2013 r. stanowi załącznik nr 6 do protokółu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 7 

do protokółu. 

 

Przegłosowano przedstawione informacje: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie przedstawione informacje. 

 

Ad. 7.  

Informacja z wykonania budżetu gminy Strawczyn za I półrocze 2013 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że informacja z wykonania budżetu gminy 

Strawczyn za I półrocze 2013 r. przedstawiana była na posiedzeniach Komisji. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji – 

poinformowała - Komisja Budżetu i Inwestycji obradowała wraz z Komisją 

Rewizyjną, opinia obydwu Komisji o wykonaniu budżetu za I półrocze 2013 r. jest 

pozytywna.  
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Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała - połączone Komisje Samorządowa i Gospodarki Komunalnej 

zaopiniowały pozytywnie wykonanie budżetu za I półrocze 2013 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie informacji z wykonania 

budżetu gminy Strawczyn za I półrocze 2013 r.: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie informację z wykonania 

budżetu gminy Strawczyn za I półrocze 2013 r. 

 

Informacja z wykonania budżetu gminy Strawczyn za I półrocze 2013 r. stanowi 

załącznik nr 8 do protokółu. 

  

Ad. 8. 1)  

 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony 

Suchedniowsko – Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – w paragrafie 1 projektu uchwały 

przedstawiona jest propozycje opinii pozytywnej lub negatywnej. 

Zaproponował pozytywne zaopiniowanie  projektu planu ochrony Suchedniowsko – 

Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego. 

  

Projekt uchwały z opinią pozytywną przegłosowano: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/230/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXIX/230/2013 stanowi załącznik nr 9 do protokółu. 
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Ad. 8. 2)  

 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego dotyczącego wyznaczenia granicy Konecko – 

Łopuszańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – Komisje zaopiniowały pozytywnie plan 

wyznaczenia granicy Konecko – Łopuszańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

W związku z tym poddał pod głosowanie pozytywną opinię Rady Gminy w sprawie 

wyznaczenia granicy Konecko – Łopuszańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/231/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXIX/231/2013 stanowi załącznik nr 10 do protokółu. 

 

Ad. 8. 3)  

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2013 r. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy poinformowała – w projekcie uchwały                       

w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2013 r. w § 1 i § 2 dokonujemy 

zmniejszenia planowanych dochodów i wydatków budżetowych o kwotę                

260 051,84 zł. Szczegółowe zmiany dochodów i wydatków zostały przedstawione        

w załącznikach nr 1 i nr 2.  

Załącznik nr 1 - plan dochodów: 

1) dział 600 – Transport i łączność - zmniejszenie dotacji celowej w związku              

z niewykorzystaniem środków na Rewitalizację msc. Strawczyn dotyczącą 

nadzoru autorskiego. Nie było konieczności poniesienia tego wydatku, ale 

wiąże się to z tym, że dotacja celowa na to zadanie musi być zmniejszona, 

2) dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa - zwiększenie o łączną kwotę               

7 178 zł; dochody te pochodzą m.in. z odszkodowania za grunty przejęte pod 
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drogę wojewódzką, z tytułu odsetek za opóźnione wpłaty i zaliczki na poczet 

rozgraniczenia, 

3) dział 756 – Dochody od osób prawnych i osób fizycznych … - zwiększenie 

dochodów własnych o kwotę 1 000 zł,   

4) dział 758 – Różne rozliczenia - zwiększenie dochodów o 56 824,16 zł pochodzi 

z dotacji celowej z budżetu Wojewody, jako zwrot części wydatków 

poniesionych z funduszu sołeckiego za 2012 r.,    

5) dział 801 – Oświata i wychowanie – wprowadzone są środki w wysokości 

119 223 zł, w związku z uzyskanym dofinansowaniem na dwa projekty 

Comenius realizowane przez Szkołę Podstawową w Korczynie i Zespół 

Placówek Oświatowych w Strawczynie, 

6) dział 852 – Pomoc społeczna - zwiększenie dochodów o 3 500 zł z tytułu 

realizacji zadań zleconych, środki pochodzą z zaliczek zwracanych przez 

dłużników alimentacyjnych, 

7) dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - zwiększenie              

o 132 587 zł, wprowadzane są dwa nowe projekty, które będą realizowane                

w ramach PO KL – przedszkole unijne w Promniku i dodatkowe godziny dla 

przedszkoli w Chełmcach i Strawczynie, 

8) dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska:  

– rozdz. 90005 - zmniejszenie dochodów o 192 064 zł. Po rozstrzygnięciu 

przetargu na wykonanie solarów na Centrum Sportowo – Rekreacyjnym 

zadanie będzie realizowane za mniejszą kwotę, ale wiąże się to również ze 

zmniejszeniem dotacji celowej do tego zadania,   

– rozdz. 90019 – wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat 

i kar za korzystanie ze środowiska - zmniejszenie o 370 000 zł, z wpływów 

wnoszonych przez przedsiębiorstwa do Urzędu Marszałkowskiego za 

korzystanie ze środowiska.    

Łącznie dochody ulegają zmniejszeniu o 260 051,84 zł. 

Zmiany w załączniku nr 2 - wydatki: 

1) dział 010 - Rolnictwo i łowiectwo - zwiększenie o 4 500 zł na wykonanie 

dokumentacji technicznej rowu odprowadzającego wody opadowe,  



7 

 

2) dział 600 - Transport i łączność – zwiększenie o 26 000 zł na wykonanie 

chodnika od drogi wojewódzkiej do cmentarza w miejscowości Strawczyn                  

i zmniejszenie wydatków o 30 500 zł zaplanowanych na Rewitalizację msc. 

Strawczyn,   w związku z niewykonaniem nadzoru autorskiego, 

3)  dział 630 – Turystyka – zwiększenie o 3 499,16 zł na wykonanie balustrady 

przy punkcie widokowym,   

4) dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa - zwiększenie wydatków o 6 400 zł na 

wykonanie rozgraniczenia,  

5) dział 750 – Administracja publiczna – zmniejszenie wynagrodzeń osobowych 

pracowników o 28 747 zł, ze względu na oszczędności dotyczące wypłaty 

odprawy emerytalnej,      

6) dział 757 – Obsługa długu publicznego – zmniejszenie wydatków o kwotę 

220 000 zł (szczegółowe wyjaśnienia przedstawiane były na posiedzeniach 

Komisji),   

7) dział 801 - Oświata i wychowanie – zwiększenie wydatków o 137 223 zł, gdzie 

są m.in. dwa nowe projekty z Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji                           

w Warszawie - Comenius realizowane przez szkoły w Strawczynie i Korczynie, 

8) dział 853 - zwiększenie wydatków na dwa nowe projekty realizowane ze 

środków POKL przez szkoły w: Promniku, Chełmcach i Strawczynie, 

9) dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska:  

– rozdz. 90005 – zmniejszenie o 312 520 zł na wykonanie solarów, dlatego, że 

najtańsza oferta, jaka wpłynęła w trakcie przetargu jest dużo niższa od 

kosztorysu,                       

– rozdz. 90015 – oświetlenie ulic, placów i dróg - zwiększenie o 1 500 zł na 

wykonanie projektu budowy oświetlenia ulicznego w msc. Promnik ul. 

Działkowa,  

- rozdz. 90095 – pozostała działalność – zwiększenie o 15 006 zł na wykonanie 

studium wykonalności i kosztorysu termomodernizacji budynków użyteczności 

publicznej na terenie gminy Strawczyn,    

10) dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zwiększenie                 

o 5 000 zł z przeznaczeniem na dotację celową dla Samorządowego Centrum 
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Kultury i Sportu w Strawczynie na projekt - zagospodarowanie terenu przy 

Centrum. SCKiS pozyskało dofinansowanie ze środków unijnych w wysokości 

25 000 zł.   

Poszczególne załączniki odpowiadają przedstawionym zmianom w zakresie dochodów 

bądź wydatków. Natomiast w załączniku nr 6 – Dotacje celowe w 2013 r., w dotacjach 

dla jednostek spoza sektora finansów publicznych są dwie nowe pozycje przyznanych 

dotacji dla OSP w Promniku i OSP w Strawczynie, a zostały zmniejszone wydatki                    

w wysokości 40 000 zł na zakup samochodu strażackiego dla OSP w Strawczynie. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji – 

poinformowała - Komisja Budżetu i Inwestycji wystosowała wniosek dotyczący 

załącznika nr 6 - Dotacji celowych, aby zmniejszyć dotację przyznaną dla OSP                  

w Promniku, z kwoty 27 000 zł odjąć 5 000 zł i przeznaczyć na zakup pieca 

centralnego ogrzewania dla OSP w Hucisku. Opinia Komisji dotycząca 

proponowanych zmian w budżecie jest pozytywna.  

  

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała - Komisja Samorządowa i Gospodarki Komunalnej zaopiniowały 

pozytywnie zmiany w budżecie.  

 

Pan Grzegorz Stępień – Prezes OSP w Promniku i Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

– Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, chciałbym się odnieść do 

wniosku Komisji Budżetu i Inwestycji. Ja w imieniu wszystkich członków straży 

pożarnej zwróciłem się do Wójta Gminy i Wysokiej Rady z pismem o zabezpieczenie 

środków na dokończenie inwestycji, która już trwa dwa lata. Nie wiem, czy Państwo 

wszyscy wiecie, że mieliśmy środki własne ze sprzedaży działki, wszystkie pieniądze 

były przeznaczone na rozbudowę remizy. Środki się skończyły i chcielibyśmy jakieś 

wsparcie. Do tej pory było to wsparcie ze strony Gminy nie duże, bo 11 000 zł na 

bramy garażowe i 10 000 zł do złożonego wniosku. 

Na obecną chwilę w nowej dobudowanej części jest tylko położona kanalizacja                    

i przewody elektryczne, nie ma możliwości zorganizowania zebrania, czy spotkania, 



9 

 

bo to wszystko jest niedokończone. W starej części, gdzie w sierpniu br. wymienione 

zostało poszycie dachowe z krokwiami i więźbą dachową, też nie ma możliwości 

zrobienia spotkania. W styczniu – lutym przyszłego roku będą odbywać się zebrania 

sprawozdawcze w jednostkach. Proszę mi powiedzieć, gdzie ja mam zaprosić 

Komendantów Państwowej Straży, Miejskiej Straży? Gdzie te spotkania mają się 

odbyć, na takim spotkaniu jest ok. 70 osób z młodzieżą i osobami zaproszonymi. 

Proszę Państwa jednostka jest w Krajowym Systemie. Jest to jednostka 

reprezentacyjna i trzeba wszystko robić, żeby ta remiza wyglądała w miarę.  

Po drugie proszę Państwa zapoznałem się dzisiaj z protokółem z Komisji Budżetowej, 

tam doczytałem, że jednostka naszej gminy zajęła IV miejsce w zawodach gminnych. 

Ja mogę powiedzieć, że Promnik zdobył dwa lata temu I miejsce w zawodach 

gminnych, na zawodach powiatowych zajął II miejsce, w tym roku Promnik zajął                 

I miejsce w zawodach gminnych i będzie startował w niedzielę w zawodach 

powiatowych. 

Na obecną chwilę w garażu, w którym są samochody bojowe nie ma żadnego tynku, 

tylko są przewody elektryczne na ścianach. Jest to niebezpieczne z tego względu, że 

podczas akcji może dojść do dotknięcia tych przewodów i będzie nieszczęście. Dwa 

tygodnie temu mieliśmy kontrolę z Miejskiej Straży Pożarnej, która zaleciła nam 

narzucenie ściany, zamontowanie puszek i gniazdek elektrycznych, żeby to nie 

stwarzało niebezpieczeństwa, czy zagrożenia dla uczestników akcji.       

Zwróciłem się z prośbą o kwotę 60 000 zł, wiem, że sytuacja budżetowa jest, jaka jest, 

ale każda złotówka jest bardzo ważna. To nie jest tak, że jeśli się zabierze 5 000 zł, to 

5 000 zł to nie jest kwota, jeśli będzie zabrane 5 000 zł, to nie zrobi się czegoś. Nie, 

chcielibyśmy dokończyć świetlicę, żeby mogły się odbywać tam spotkania, bo na 

obecną chwilę nawet młodzież nie ma się gdzie spotykać. 

Dlatego też proszę bardzo o przeanalizowanie wniosku Komisji Budżetowej, żeby całą 

kwotę 27 000 zł przeznaczyć na jednostkę OSP, żeby część prac zaplanowanych 

doprowadzić do końca.  

 

Pani Bożena Szcześniak – Radna – chciałabym dodać, że założyłam stowarzyszenie 

„Promniczanki” i siedzibę mamy właśnie w świetlicy. Dojdzie do tego, że w końcu nie 
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będziemy się mieli gdzie spotykać. Tam ściany są wyłożone boazerią, co stwarza 

niebezpieczeństwo i sufit się dosłownie sypie. Tam spotykają się też dzieci ze wsi, bo 

ten budynek pełni też rolę świetlicy wiejskiej.  

 

Pan Stanisław Zdyb - Przewodniczący Rady Gminy – po wysłuchaniu przedmówców 

będę głosował „za” odrzuceniem poprawki Komisji. Dlaczego? Nie dlatego, że jestem 

przeciwko straży pożarnej w Hucisku, przeciwko Pani Sołtys – absolutnie nie. Im też 

należy pomagać, ale my jako Radni musimy wyważyć, gdzie w pierwszej kolejności 

należy przeznaczyć pieniądze. Uważam, że w pierwszej kolejności należy przeznaczyć 

pieniądze do Promnika. Dlaczego? Kwota 5 000 zł na zakup pieca, to chyba nie jest za 

duża kwota, bo za to można kupić skromny piec, a do takiego obiektu taki piec będzie 

kosztował więcej.  

W Oblęgorku było zebranie, ja sprzeciwiałem się zakupowi pieca właśnie do remizy   

w Oblęgorku, na który przeznaczyli 8 000 zł. Dlaczego? Dlatego, że nie ma tam 

instalacji, ani grzejników, dużo jeszcze brakuje do montażu centralnego ogrzewania. 

Podobnie chyba jest w Hucisku, też nie ma instalacji centralnego ogrzewania, nie ma 

grzejników. Poczekajmy cierpliwie, być może w przyszłym roku, albo jeszcze w tym 

roku znajdą się pieniądze z oszczędności. Uważam, że „rozgrzebaną inwestycję”                  

w OSP w Promniku należy dokończyć.    

Dlatego będę głosował „za” odrzuceniem tej poprawki. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna zwróciła się z zapytaniem do Pana 

Wiceprzewodniczącego Stępnia – robiąc kosztorys, proszę mi powiedzieć co za te 

5 000 zł zrobicie? Chodzi mi o prace, które będą wykonane z tej właśnie dotacji. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Prezes OSP w Promniku i Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

– proszę Panią 27 000 zł jest na: wykończenie garaży – cała powierzchnia ma ok.           

70 m, to jest duży garaż, trzeba go narzucić, wymienić sufit, bo jest drewniany, 

położone są belki, trzeba położyć kasetony, wyszpachlować, przełożyć światło, od 

góry położyć tzw. calówki, aby u góry zrobić pomieszczenia socjalne np. dla 

stowarzyszenia „Promniczanki”. Nad garażami, nad którymi na obecną chwilę jest 



11 

 

strop betonowy, musimy zrobić wylewkę ociepleniową. Obawiam się, że kwota 

27 000 zł, o której mówimy może nie wystarczyć. Ale chcielibyśmy wykończyć 

świetlicę, na której są organizowane spotkania młodzieży i zebrania strażackie, żeby 

doprowadzić ją do porządku.    

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – szanowni Państwo szkoda, że Pan Radny 

nie doczytał w protokole, że ja powiedziałam z góry, że absolutnie nie porównuję tych 

dwóch straży Huciska, Strawczyna i Promnika. Nie to było moim celem. 

Chciałam powiedzieć kilka zdań, ale powiem tylko jedno - wygląda na to, że                      

w Hucisku nie ma młodzieży, która się musi gdzieś spotkać, nie ma ludności, która też 

potrzebuje miejsca na zebrania. Zimą też tej świetlicy nie można w ogóle otworzyć. 

To jest według Państwa zrównoważony rozwój gminy. 

 

Pan Przewodniczący obrad – proszę Państwa nie chcę wchodzić w jakąkolwiek 

polemikę w tej sprawie. Jednak ten zrównoważony rozwój gminy powinien iść                   

w takim kierunku, że nasza Rada Gminy powinna sobie wziąć za punkt honoru, może 

nie w tej chwili, ale w najbliższym czasie dać nie 5 000 zł, ale conajmniej 10 000 zł,               

a może i więcej dla Huciska po to, żeby stanął piec, jak i instalacja. Natomiast dotację 

uchwalić w takiej wysokości jak jest, bo jeśli dotacja będzie podzielona, to tam będzie 

stał piec, który na dzień dzisiejszy nie da się uruchomić i te środki przynajmniej przez 

rok zostaną zamrożone.  

Jest to mój głos w dyskusji, każdy z Radnych wyrazi swoją opinię poprzez 

głosowanie.  

 

Przegłosowano wniosek Komisji Budżetu i Inwestycji dotyczący zmniejszenia kwoty 

27 000 zł dla OSP Promnik o 5 000 zł i przeznaczenia dla OSP w Hucisku:  

- za – 3,  

- przeciw – 6, 

- wstrzymało się - 2. 

Głosowało 11 Radnych. Większością głosów „przeciw”, przy 3 „za” i 2 

„wstrzymujących się” wniosek został odrzucony.  
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Przegłosowano projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 

2013 r.: 

- za – 7,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się - 4. 

Głosowało 11 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/232/2013 podjęto większością głosów 

„za”, przy 4 „wstrzymujących się”.  

 

Uchwała Nr XXIX/232/2013 stanowi załącznik nr 11 do protokółu. 

 

Ad. 8. 4)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2013 – 2023 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że konsekwencją zmian w budżecie są 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, zmiany były omawiane podczas 

posiedzeń Komisji. 

Zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 8,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się - 3. 

Głosowało 11 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/233/2013 podjęto większością głosów 

„za”, przy 3 „wstrzymujących się”.  

 

Uchwała Nr XXIX/233/2013 stanowi załącznik nr 12 do protokółu. 
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Ad. 8. 5)  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne, dla 

niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, 

prowadzonych na terenie gminy Strawczyn oraz ustalenia trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.  

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/234/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXIX/234/2013 stanowi załącznik nr 13 do protokółu. 

 

Ad. 8. 6)  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Strawczynie 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że statut był omawiany podczas posiedzeń 

Komisji. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag i zapytań.  

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/235/2013 podjęto jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIX/235/2013 stanowi załącznik nr 14 do protokółu. 
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Ad. 8. 7)  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Strawczyn na lata 2014 – 2017” 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag i zapytań.  

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 11, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 Radnych. Uchwałę Nr XXIX/236/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXIX/236/2013 stanowi załącznik nr 15 do protokółu. 

 

Ad. 9.  

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych 

 

Pan Stanisław Zdyb - Przewodniczący Rady Gminy – odczytał informację z analizy 

oświadczeń majątkowych radnych Gminy Strawczyn za 2012 rok. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokółu.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił informację z analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez osoby zobowiązane według stanu na dzień 31 grudnia 

2012 r. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokółu.  

 

Pan Stanisław Zdyb - Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zarówno Pan 

Wójt, jak i Przewodniczący Rady Gminy złożyli oświadczenia majątkowe do 

Wojewody Świętokrzyskiego, które były przekazane do Urzędu Skarbowego. Urząd 

Skarbowy nie wniósł żadnych uwag do tych oświadczeń. 
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Ad. 10. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – obsługa prawna procesu nie kosztuje nic, 

bowiem jest realizowana w ramach umowy, na podstawie której radca prawny 

prowadzi obsługę Urzędu. Natomiast dlaczego, to myślę, że już Państwo wiecie – 

współpraca z Powiatem była fatalna. Tak nie może być, żeby Powiat traktował 

swojego partnera, jakim jest Gmina, jak podwładnego. Gmina Strawczyn nie jest 

podwładnym Powiatu, jest partnerem. To była przyczyna, która spowodowała, że tak 

należało zrobić. 

 

Ad. 11.  

Komunikaty i ogłoszenia 

 

Pan Stanisław Zdyb - Przewodniczący Rady Gminy poinformował – prawdopodobnie 

sesja będzie zwołana w listopadzie br., podczas której będą podejmowane uchwały 

podatkowe. 

Na posiedzeniach Komisji była omawiana sprawa bioelektrowni. Część Radnych jest 

za tym, żeby nie nawiązywać współpracy z firmą, która przedstawiła propozycję 

budowy bioelektrowni, natomiast część Radnych jest za tym, żeby zaprosić 

przedstawicieli tej firmy na kolejną sesję Rady Gminy lub wybrać się do działającej 

bioelektrowni w Żyrardowie.   

Uważam, że powinniśmy zaprosić przedstawicieli tej firmy na sesję w listopadzie lub 

grudniu br., aby przybliżyli temat. Wstępna lokalizacja jest wskazana w Promniku, ale 

nie jest przesądzona. Może być w innym miejscu.    

Powstanie bioelektrowni miałoby pozytywny wpływ na rolnictwo, ponieważ do 

takiego obiektu potrzeba dużo masy zielonej. Uważam, że nie należy zrywać 

kontaktów w tej sprawie. 

 

Radni przychylili się do propozycji Przewodniczącego Rady Gminy. 
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Pani Bożena Szcześniak – Radna zwróciła się z zapytaniem – czym jest podyktowane, 

że lokalizacja bioelektrowni ma być w Promniku? 

 

Pan Stanisław Zdyb - Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że firma, która chce 

wybudować bioelektrownię wskazała miejsce lokalizacji w Promniku. 

Przedstawił uchwałę Nr V/4/2013 Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie 

zaopiniowania zakupu aparatu usg przez samodzielny Samorządowy Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Strawczynie. 

 

Uchwała Nr V/4/2013 Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej stanowi załącznik nr 18 do protokółu. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Komendant Gminny OSP RP w Strawczynie zaprosił na 

zawody sportowo – pożarnicze powiatu kieleckiego, które odbędą się w niedzielę od 

godz. 10
00

 na obiekcie Sportowo – Rekreacyjnym w Strawczynku. 

 

Ad. 12. 

Zakończenie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXIX sesję, która rozpoczęła się, o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 

14
00

. 

 

 

Protokołowała:     Sekretarz obrad:                 Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak    Tadeusz Kukulski        mgr inż. Tadeusz Czarnecki 

 


